
Årsmöte SSRK Västerbotten 2024-03-24, kl.18.00 via 

Teams  

1. Peter Burström, ordförande öppnande mötet.   

2. Fastställande av röstlängden.  

Närvarande: 16 deltagare under mötet.  

3. Val av ordförande för mötet.   

Till mötesordförande valdes Peter Burström.   

4. Till protokollförare vid mötet valdes Hanna Fransson.   

5. Till justerare valdes Gudrun Kågström samt Gunilla Eriksson, tillika 

rösträknare att  tillsammans med mötesordförande justera protokollet.   

6. Beslut om närvaro- och yttranderätt för andra än avdelningens 

medlemmar Inga andra än medlemmar är närvarande vid mötet.  

7. Årsmötet har blivit stadgeenligt utlyst.   

8. Dagordningen fastställdes.   

9. Föredragning av avdelningens verksamhetsberättelse och årsbokslut med 

balans och  resultaträkning samt revisorernas berättelse.   

Verksamhetsberättelsen föredrogs. Totalt har 15 ekipage gått viltspårprov i Skellefteå 

sektionen.  I Umeå har hölls inga ordinarie prov 2023 utan endast 16 rörliga prov i både 

anlag – och  öppenklass. Det anordnades under året 2 st B-prov för retriever, ett i juli och ett 

i oktober i  Skellefteå. Två B-prov för retriever har arrangerats under året. Ett dubbelprov 

hölls i augusti och  ett endags NKL-prov hölls i september i Umeå. Öppna träningar har 

hållits i både Skellefteå och  Umeå sektionerna under året. För mera utförlig beskrivning av 

vår verksamhet hänvisas till resp.  sektions verksamhetsberättelse.   

Årsbokslut och balansräkning för avdelningen gicks igenom och fastställdes av 

mötet.  Beslutades att vinsten för 2023 läggs in i löpande räkning. 

Revisionsberättelsen föredrogs.   

10. Avdelningsstyrelsens rapport och eventuellt förslag till beslut om de 

uppdrag  föregående avdelningsmöte givit till avdelningsstyrelsen.   

Inget att notera.   

11. Beslut om ansvarsfrihet för avdelningsstyrelsen.   

Mötet beslutar att ge styrelsen ansvarsfrihet för föregående årsverksamhet.   

12. Verksamhetsplan 2024 hänvisas till sektionerna. Mötet beslutade godkänna 

den.   

Rambudget 2024 gicks igenom. Mötet beslutade godkänna den. Reseersättning för 



funktionärer.  Mötet beslutade fastställa den till 25 kr/mil (den skattefria gränsen). Vi följer det 

inom  avdelningen.   

13. Val av ordförande, ordinarie ledamöter och suppleanter i avdelningsstyrelsen 

samt  beslut om suppleanternas tjänstgöringsordning (enligt § 7 mom 1). 

Lena Lundmark, presenterade valberedningens förslag.   

Kvarstår 1 år till:   

Frida Eklund  

Hanna Fransson  

Mötet beslutade enligt valberedningens förslag att välja:   

Ordförande 1 år; Nyval, Björn Bjuggren  

Ledamot 2 år: Nyval, Mari-Louise Gäärd  

Ledamot 2 år: Nyval, Malin Olofsdotter  

Ledamot 2 år: Nyval, Susanne Stjernfelt   

Ledamot 1 år: Fyllnadsval, Magda Lindqvist   

Suppleant 1 år: Omval, Ingrid Björne (nr 1)   

Suppleant 1 år: Omval, Kerstin Abbing (nr 2)   

14. Val av revisorer samt två revisorssuppleanter (enligt § 8) Mötet beslutade i 

enlighet med  valberedningens förslag att välja:   

Ordinarie: Revisor Gunhild Björne (nyval)  

Ordinarie: Revisor Pia Keyser (omval)  

Revisorssuppleanter: Gudrun Kågström-Lindberg samt Birgitta Holmqvist  

15. Val av valberedning (enligt § 9)   

Vakant 3 personer. Sektionerna får i ansvar att ordna med valberedningsansvar. Ska vara 

klart  före sommaren 2024.  

16. Mötet beslutar punkterna 13–15 omedelbart justerade.   

17. Deltagare funktionärsträffen.   

Den 4/4 sker en digital funktionärsträff. De som deltar från avdelningen och sektionerna 

kommer  återberätta efter träffen.  

18. Ärenden som av avdelningsstyrelsen hänskjutits till 

avdelningsmötet. Finns inga.   

19. Samarbetsavtal mellan SSRK Västerbotten och sektionerna 

Ingrid Björne går kort igenom vad som gäller för avtalet och hur det regleras. Ordförande 

för sektionerna och avdelningen skall skriva under avtalet. Avdelningen för SSRK 



Västerbotten är ansvariga för allt. Det uppdaterades/reviderades 2022 så det är aktuellt.   

20. Övriga frågor.  
- Lycksele är intresserade av att starta upp en sektion. De hänvisas att ta kontakt med  

Björn Bjuggren för hjälp.  

 

- Vi tackar av de som suttit i styrelsen, vi är tacksamma för det arbete som ni har lagt 

ned!   

 

21. Mötesordförande tackade för visat intresse och bra genomfört årsmöte och 

avslutade detsamma.   

Mötesordförande Peter Burström  Sekreterare Hanna Fransson 

_____________________________  _________________________         

Justerare  

________________________   _________________________   

Gudrun Kågström Lindberg    Gunilla Eriksson 


